



Safety Side...

A Saudi company specialized in providing integrated engineering solutions in the field of air conditioning and refrigeration, with a methodology that ensures high quality recommendations, managed and supervised by specialized engineers, which ensures that our customers obtain the highest standards. international quality We are keen to provide the best engineering solutions in the field of air conditioning, while providing periodic consultations and guarantees. Therefore, Safety Side is interested in contracting with the best engineering personnel who provide air conditioning and refrigeration solutions for the industrial and commercial sectors, the education and entertainment sectors, as well as the contracting sector.

سفتاي سايد...

شركة سعودية متخصصة في تقديم حلــــول هندسيـــة متكاملة، في مجال التكييف والتبريد، بمنهجيـــة تضمـن توصيات الجودة العالية، بــــــــإدارة وإشــراف مهندسيــــن مختصين، مما يضمن حصول عملائنــــا علـــــ أعلى معايير الجودة العالمية.

نحرص أن نقدم أفضل حلـــــول هندسية في مجــــال التكييف، مع توفير استشـــارات وضمانـــات دورية، لذا تهتم سيفتي سايد بالتعـــاقد مع أفضــــل الكـــوادر الهندسية التـــي تقـدم حلــــول التكييـــف والتبريــد للقطاعات الصناعية والتجارية وقطاع التعليــم والترفيــه وقطاع المقاولات.





Our Vision:

To be the best and safest choice in the field of air conditioning and refrigeration.





أن نكون الخيار الأفضل والأمن، في مجال التكييف والتبريد.



Our Mission:

To provide projects with integrated solutions in the field of air conditioning and refrigeration from study to implementation.





أن نوفر للمشاريع حلول متكاملة في مجال التكييف والتبريد من الدراسة إلى التنفيذ.



Our Values:







04

















دراسة وإنجاز تكييف المنشآت والمشاريع: بدء من دراسة حالة الأحمال التبريدية وإعداد المخططــــــات الشاملــــــة للوحدات ومجاري التكييف والتسليم النهائي بالإضافة إلى ضمان شاملة على كافة العمليات.

> 2 2

صيانة دورية وإعادة تأهيل وتشغيل وحدات التكييف: نعمل بكل كفاءة على عمليات تفقد وصيانة المكيفات الكهربائية والميكانيكية بشكل دوري مع تقديم تقارير دورية للعملاء بحالة وحدات المكيف.

معالجة وحدات التحكم الداخلية: من الفحص والتشخيص إلى الإصلاح والتنظيف وتقديم تقارير دورية بحالـــة وحدة التكييف.

.

صيانة المكيفات المركزية: الجامعـــات، المدارس، المستشفيات، المولات والمحلات التي بداخلها، الفنادق، المقاهي، الهيئات الحكومية، أماكــــن الترفيه، مخازن التبريد والتجميد.

معالجة المكيفات المنزلية.

5





Study and completion of air conditioning of facilities and projects: starting from studying the condition of cooling loads, preparing comprehensive plans for units and air conditioning ducts, and final delivery, in addition to providing a comprehensive guarantee on all operations.

Periodic maintenance, rehabilitation and operation of air conditioning units: We work efficiently to inspect and maintain electrical and mechanical air conditioners on a regular basis, while providing periodic reports to customers on the status of the air conditioning units.





3

Processing internal control units: from inspection and diagnosis to repair, cleaning, and providing periodic reports on the status of the air conditioning unit.

Maintenance of central air conditioners: universities, schools, hospitals, malls and the stores inside the malls, hotels, cafes, government agencies, entertainment places, and cooling and freezing stores.





5

Maintenance of home air conditioners.



لمــــاذا

سفتاي سايد؟

تقدم استشارات هندسية للمشاريــــع قبل التنفيذ.

Provides guarantees on installation and maintenance.

CAFETY SIDE

تقدم ضمانات على عمليــــات التركيب والصيانة

Contracts with the best specialized engineers in the field of refrigeration and air conditioning.

Provides engineering

consultations for projects prior to

implementation.

تتعـــاقد مع أفضــــل المهندسين المختصين فاي مجـــال التبريـــــــد والتكييف

Why

Safety Side?!

Offers flexible monthly and annual contracts to suit

various projects.

Provides replacement parts that fit your adaptive unit.

> Provides an emergency service option in the event of any emergency breakdown (two free visits).

تقدم عقود مرنة شهرية، وسنوية تناسب مختلــف المشاريع

> توفر قطع غيار تناسب وحدتك التكيفية

تقدم خيار الخدمة الطارئة في حال حدوث أي عطل طارٹ (زیارتین مجانیة)

Customers:

العملاء:









بوليفارد الرياض





سعوداي بن لادن

مصنع عمر كليب للبلاستيك







فندق الخالدية

مصنع صن سيتاي جدة

مصنع بي تي إي جدة





شركة مصانع الخليجية

















Safety Side is Your SAFEST Choice! for COLD air CONDITIONING...

سفتاي سايد خيارك الأمن لـ تكييف بارد









